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Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak az emberi er őforrások miniszterének

„Tervezi-e a kormány a családi pótlék emelését?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A családi pótlék összegét közel 10 éve nem emelte meg a kormány, miközben átfogó
kutatások bizonyították, hogy ennek az ellátásnak komoly szegénységcsökkent ő hatása
lehetne. A családi pótlék a legszegényebb családok számára sokszor életmentő lehet .
Sajtóhírek szerint a kormány munkacsoportot állított fel, mely a demográfiai problémáka t
igyekezne megoldani és ennek része lehet a családi pótlék megemelése is . Ennek részleteirő l a
közvélemény egyelőre semmit sem tud, ám a jövő évi költségvetés tervezetében négymilliár d
forinttal kevesebb jutna a családi pótlékra . Kérem ezért Miniszter Urat, hogy válaszoljon a
következő kérdésekre :

Valóban létrehozott-e az EMMI egy munkacsoportot, amely a demográfiai
kérdésekkel foglalkozik?
Valóban tervben van-e a családi pótlék emelése ?
Milyen mértékben emelnék az ellátást ?
Tervezik-e, hogy indexálják-e a családi pótlék összegét ?
A kormány belátta-e, hogy az eddigi népesedés, valamint családpolitikája kudarco t
vallott, és a munkavállaláshoz kötődő támogatáson túl hajlandó végre más
családpolitikai támogatások b ővítésére is?



Milyen egyéb, a szegény családok nyomorát enyhíteni hivatott intézkedésekre lehe t
számítani? Az adókedvezmény nem tartozik ebbe a körbe, ez ugyanis nem segít a
legalacsonyabb keresettel rendelkez ő családokon .
Tervezik-e a GYES összegének megemelését ?
Változtatnak-e a GYES melletti munkavégzésre vonatkozó szabályokon ?
Tervben van-e a rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény kib ővítése?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . május ©r,
Szabó T yknea

Független országgyűlési képviselő
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